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F‐TEKNOLOGSEKTIONEN 

  1 

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE 2008‐01‐31 

Tid:  12.00–13.00  
Plats:  Styretrummet  

Närvarande 
O R D F Ö R A N D E : J O H A N   H I L L E R G R E N

V I C E   O R D F Ö R A N D E : L I N U S   E K L U N D

K A S S Ö R : J O H A N   A X E L S S O N

S E K R E T E R A R E : J A K O B   A N D E R S S O N

L E D A M O T : J O H A N   G I L L

O R D F Ö R A N D E   F 6 : K R I S T I A N   L A R S S O N

K A S S Ö R   D P : E R I K   G A L L N E B Y

O R D F Ö R A N D E   F N O L L K : S O F I A   G U N N A R S S O N

O R D F Ö R A N D E   S N F : N I K L A S   J A K O B S S O N

K A S S Ö R   F O C : M A R C U S   E L M E R

O R D F Ö R A N D E   F A RM : J O A K I M  O L S S O N

§ 1  MÖTETS ÖPPNANDE 
  Mö

§ 2  RAPPORT FRÅN F6 

tet öppnas. 

  F6  ll nästa

§ 3  RAPPORT FRÅN DP 

har haft en DuP och ska  vecka ordna sektionsaktivabastu. 

  DP ar infö 20‐å

§ 4  RAPPORT FRÅN FNOLLK 

 är i Tyskland och handl r sitt  rsjubileum. Pubrundan förra veckan gick bra. 

FNollK har varit på möte nere på Kåren. Där sades  inte så mycket utan ”allt var bra och skall 

tsätta att vara så”. for

§ 5  RAPPORT FRÅN SNF 
Niklas har varit på UU‐möte. SNF skall ha ett möte  tillsammans med Cederwall och SND och 

kutera programmerings knikkursen. dis te

§ 6  RAPPORT FRÅN FOC 
Foc skall hålla en Flipper‐DuP med sektionsmästerskap. De har haft lite problem med att finna 

en myntsil till det nya LotR‐flippret då spelet ä  anpassat till amerikanska mynt. r
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§ 7  RAPPORT FRÅN FARM 

  2 

FARM  kommer hålla  ett  lunchföredrag på  tisdagen  i  läsvecka 5.  Eventuellt blir det  även  ett 

chföredrag med Epsilon ckan efter. lun  ve

§ 8  RAPPORT FRÅN KÄRNSTYRET 
Hiller har pratat med Christian von Schultz, F‐spexets producent. De hoppas på att kunna vara i 

lle Glader, men letar även efter andra alternativ. Ka

§ 9  BRANDLARM 
Det  gick  ett  brandlarm  under  en  phaddergruppsomsits  i  Luftbryggan under  tisdagen. MC2:s 

larmsystem  verkar dock  vara  lite underligt eftersom det  inte gick något  larm  i  forskarhusets 

 bredvid. rum

§ 10  FOCUMAMA 
Focumama har omsatt 9200 kr under två månader  inkl.  jullov. Vinstmarginalen är ca 15‐20 % 

vilket borde ge en årlig vinst på ca 10000 kr. Vi bestämmer att Foc skall köpa automaten och 

betala av den på två år, men att det skall skrivas ett dispositionsavtal varje år som fastläggs på 

budgetmötet i läsperiod 1. Syftet med automaten är att ge sektionens medlemmar billigt godis. 

Beslut: Att Focumateriet köper Focumama för 10000 kr vilket skall betalas av med 5000 kr per 

år fram till julen 2009. Ett dispositionsavtal skall årligen skrivas mellan Fysikteknologsektionen 

och Focumateriet som reglerar det belopp, procent av vinsten eller ett fast belopp, som skall 

tillfalla Fysikteknologsektionen varje år. Avtalets innehåll bestäms av sektionsmötet, på förslag 

från F‐styret, i läsperiod 1 varje år. 

Be sy

§ 11  BOBBY 

slut: Att  ftet med Focumama är att erbjuda sektionens medlemmar billiga varor. 

Bobby från Bobbys tapetserareverkstad kommer att komma hit nästa vecka för att ta mått på 

fforna. Efter det så komme  han att lämna ett prisförslag som vi får ta ställning till. so r

§ 12  SEKTIONENS DAG 
Vi bestämmer att alla lärare och annan personal får gå gratis på sektionens dag och att SNF är 

ansvariga för att bjuda  in dem. Vi bestämmer också att det är ok att maila ut  information om 

ktionens dag till alla sektionens medlemmar. se

§ 13  STYRETKALAS 
Vi konstaterar att utbildningen som kåren håller ligger helt fel på året för oss. Kalaset däremot 

är separat och de som vill gå skall anmäla sig till Jakob. 
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§ 14  BILEN 

  3 

Vi borde ha böter för de som inte lämnar tillbaka bilen i tid eller inte städar den ordentligt efter 

sig.  Idag  så  är  det maximala  bötesbeloppet  200  kr  vilket  är  väldigt  lite  i  sammanhanget. Vi 

ålägger  därför  Linus  att  tills  nästa möte, med  delrapport  på måndag,  kolla  vilka  böter  som 

ämpas idag samt att uppdatera Bilnisses hemsida med aktuell information. till

§ 15  TEAM BUILDING 
Vi bestämmer att vi skall ha team building den 11:e. Vad vi skall göra bestämmer vi nästa 

ka. vec

§ 16  NÄSTA MÖTE 
  Näs 7

§ 17  MÖTET AVSLUTAS 

ta möte är torsdagen den  :e februari. 

Mötet avslutades. 

Johan Hillergren  Jakob Andersson 
Ordförande  Sekreterare 
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